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Summary


Three to four percent of the world’s population has diabetes mellitus (DM), which leads to a markedly increased risk of blindness, renal failure, amputation and cardiovascular disease, and reduces average life expectancy by 10 or more years. However, the prevalence of this severe metabolic disease among patients with severe mental illness (SMI), including schizophrenia, bipolar disorder, schizoaffective disorder and major depressive disorder, is higher than in the general population and its impact on these individuals significantly greater. We reviewed the literature on what is currently known about the relationship between SMI and DM and report prevalence rates of DM type 2 as well as important individual lifestyle choices and side effects of antipsychotic and antidepressant treatment, which each account for much of the increased risk of this metabolic disease in these patients. However, the exact cause and effect relationships between the prescription of these medications and DM type 2 still remain to be elucidated.
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Zusammenfassung


Weltweit haben 3 bis 4% der Bevölkerung Diabetes mellitus (DM), was zu einer deutlich vergrößerten Gefahr der Erblindung, des Nierenversagens, der Amputation und kardiovaskulären Erkrankungen führt. Die durchschnittliche Lebenserwartung ist um 10 oder mehr Jahre reduziert. Jedoch ist das Vorherrschen dieser schweren metabolischen Erkrankung unter Patienten mit schwerer psychischer Erkrankung (SMI), einschließlich Schizophrenie, bipolarer Störung, schizoaffektiver Erkrankung und Major Depression, höher als in der allgemeinen Bevölkerung und der Einfluss auf diese Personengruppe ist größer. Wir haben die Literatur daraufhin überprüft, was zurzeit über die Beziehung zwischen SMI und DM sowie Prävalenz- Raten des Typs-2-DM und der bedeutenden individuellen Lebensstile und der Nebenwirkungen von antipsychotischer und antidepressiver Behandlung vorliegt, was jedes für sich ein gesteigertes Risiko für metabolische Erkrankungen darstellt. Jedoch müssen die genauen Beziehungen der Ursache und Wirkung zwischen der Verschreibung dieser Medikamente und dem Typ-2-DM noch beleuchtet werden.
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